
STRELJAČKI SAVEZ VOJVODINE
Novi Sad, Masarikova 25
Број: 29/2023
02.03.2023.g.

ZAPISNIK
Sa sednice redovne godišnje Skupštine Streljačkog saveza Vojvodine održane 01.03.2023.g. u
prostorijama Sportskog saveza Vojvodine u Novom Sadu, Masarikova 25 sa početkom u 17 časova.

Prisutne članice sa ovlašćenim predstavnicima:
SK „Živko Relić Zuc“, SSK "Vojnik", SK „Univerzal – M“, SK „Uljma“, SK „Mladost“,   SK
„Kikinda“, SK „Black horse“, SK „Tatra“, SD „Novi Sad 1790“, SD „Jedinstvo“, SD "Pančevo
1813", SD „Bečkerek 1825“, SK „Vrbas“, , SSSK „Komi“, SD "Radivoj Ćirpanov", SK "Spartak",
SKOSI "Olimp",   SD „Odbrana“, Streljački savez Novog Sada,  SD „Hajduk“, SD „Stražilovo“,
SD "Soko 2020", SK „Tisa-Njerš“, SU "Tane", SU "Kometa".

Odsutni:   ISD „Strelac-Novi Sad“,  SK "Partizan", SD „7.juli“,   SD „Novolin“,  SO "Karolina
strela",  SU "Streljačka družina Planteks 1981", SU "Hubertus".

DNEVNI RED:

1. Izbor radnih tela:
- Radnog predsedništva,
- Verifikacione komisije,
- Zapisničara i dva overivača zapisnika;

2. Izveštaj verifikacione komisije,
3. Usvajanje dnevnog reda,
4. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Skupštine,
5. Razmatranje i usvajanje:

5.1 Izveštaja o radu Streljačkog saveza Vojvodine za 2022. godinu,
5.2 Finansijskog izveštaja (završni račun) za 2022. godinu,
5.3 Izveštaja Nadzornog odbora za 2022. godinu,
5.4 Plan rada Streljačkog saveza Vojvodine za 2023. godinu,
5.5 Finansijskog plana za 2023. godinu,

6. Razno.

Sednicu Skupštine vodio je predsednik Streljačkog saveza Dragan Alimpijević.
Na početku sednice minutom ćutanja odata je pošta bivšim strelcima i streljačkim radnicima koji su
preminuli u proteklih godinu dana.

AD 1
U radno predsedništvo sa 24 glasova „ZA“ jednoglasno su izabrani predsednik Dragan Alimpijević,
Dušan Naumov (SK "Vrbas") i Siniša Veljković (SD "Pančevo 1813"). U Verifikacionu komisiju sa
24 glasova „ZA“ jednoglasno su izabrani Iker Saša (SD "Jedinstvo"), Panić Dejan (SK "Uljma") i
Jagnjić Milan (SD "Radivoj Ćirpanov"). Za zapisničara je sa 24 glasova "ZA" izabrana Aleksandra
Ivošev, a za overivače zapisnika sa 24 glasova "ZA" Stojadinović Goran (SD "Novi Sad 1790") i
Jagnjić Milan (SD "Radivoj Ćirpanov").

AD 2

Verifikaciona komisija je konstatovala da od ukupno 31 verifikovane redovne i 1 pridružene članice
Saveza sednici Skupštine prisustvuje 24 ovlašćenih predstavnika, čime su prema članu 36 stav 1
Statuta, ispunjeni uslovi da Skupština može punovažno da odlučuje.



AD 3
Dnevni red je jednoglasno usvojen sa 24 glasova „ZA“.

AD 4
Zapisnik sa prethodne sednice Skupštine SSV je usvojen jednoglasno sa 24 glasova "ZA".

AD 5.1
U uvodnom izlaganju Ivošev je naglasila zadovoljstvo sprovedenim aktivnostima, posebno
nabavkom oružja i elektronskih meta, kao i brojem stipendiranih strelaca i trenera, što je sve
posledica podrške Pokrajinskog sekretarijata za sport i omladinu realizovana kroz redovna i
sredstva iz Posebnih programa finansiranja. Alimpijević se nadovezao naglasivši da je rad Saveza
ograničen finansijama, da se uvek želi više, ali  da je realizacija programa koncipirana tako da se
najveći deo sredstava kroz nabavke preusmerava klubovima. U prethodnom periodu Savez je to
sproveo kroz nabavke municije, opreme i značajan kontigent oružja koji smo sproveli u saradnji sa
Pokrajinskim sekretarijatom za sport i omladinu i Streljačkim savezom Srbije. Još jednom je uputio
apel novoformiranim klubovima da se posvete radu sa najmlađim kategorijama, jer je to najbolji
način za sveobuhvatni razvoj kluba.
Izveštaj o radu SSV za 2022. godinu je usvojen jednoglasno sa 24 glasova "ZA".

AD 5.2
Ivošev je ukratko obrazložila finansijski izveštaj, a Alimpijević je detaljnije po stavkama analizirao
rashode u prethodnoj godini.
Finansijski izveštaj  SSV za 2022. godinu je usvojen jednoglasno sa 24 glasova "ZA".

AD 5.3
Zbog opravdane sprečenosti predsednika Nadzornog odbora SSV Hruškar Darka da prisustvuje
sednici, Alimpijević je predstavio izveštaj sa sednice Nadzornog odbora.
Izveštaj Nadzornog odbora SSV za 2022. godinu je usvojen jednoglasno sa 24 glasova „ZA“.

AD 5.4
Alimpijević je naveo da se Savez u dosadašnjem radu oslanjao na iskustva klubova i saveza drugih
regiona i da je do sada uspešno balansirao u zadatim ovirima sa klubovima različitog ranga - od
početnih, mladih klubova do onih sa vrhunskim programom. Plan sam po sebi nije preterano
opširan, ali je većina aktivnosti Saveza regulisana pravilnicima koji ih u sebi objedinjuju. Kovač
Mihalj (SSSK "Komi") je sugerisao da se pomeri termin održavanja Prvenstva Vojvodine B i C
programom koji pada na katolički verski praznik, ali je u diskusiji konstatovano da je to termin
određen kalendarom takmičenja Streljačkog saveza Srbije i da je to neminovnost u našem sportu
zbog velikog broja takmičenja. Petrov Duško (SD "Kikinda") se interesovao za pojedinosti oko
nabavke vazdušnih pištolja. Konstatovano je da će se planirana nabavka oružja vrhunskog kvaliteta
svakako obaviti u saradnji i uz konsultacije sa klubovima koji se bave pištoljskim disiplinama, a da
će se u skladu sa nabavnim cenama i ponude dobavljača definisati i broj pištolja koji će se kupiti.
Plan rada SSV za 2023. godinu je usvojen jednoglasno sa 24 glasova „ZA“.

AD 5.5
Alimpijević je izneo uvodne napomene, istakao da su povećana sredstva Pokrajinskog sekretarijata
za sport i omladinu za redovne godišnje programe, da se streljaštvo nalazi u najvišem rangu
sportova u Vojvodini što najviše zavisi od rezulatat vrhunskih takmičara, detaljnije je istakao
najznačajnije stavke planiranih rashoda u 2023. godini i iz kojih sredstava će se oni realizovati.
Petrov Duško je pokrenuo inicijativu da se u Kikindi u sportskom centru organizuju pripreme/kamp.
Alimpijević je obrazložio da je Savez umesto kampova koji su iziskivali velike troškove zbog
smeštaja uz saglasnost PSSO do sada sprovodio organizovane treninge i u okviru toga nabavku



municije, a da se svakako prihvata da SD "Kikinda" pošalje predlog/troškovnik Upravnom odboru
saveza koji će uz saradnju sa Stručnom komisijom SSV doneti odluku po tom pitanju.
Finansijski plan za 2023. godinu je usvojen jednoglasno sa 24 glasova „ZA“.

AD 6
Pod tačkom Razno nije bilo rasprave.

Nakon završenih rasprava po tačkama dnevnog reda Skupštine, nastupio je svečani deo dodele
priznanja najuspešnijim strelcima Vojvodine u 2022. godini. Plakete najuspešnijima je dodelio
predsednik Streljačkog saveza Vojvodine Alimpijević Dragan.

Sednica je završena u 18.30 časova.

Predsedavajući Skupštine
         Streljačkog saveza Vojvodine:

    Dragan Alimpijević

-------------------------

Zapisničar:

Aleksandra Ivošev                                                                                 Overivači zapisnika:

------------------------ Stojadinović Goran

---------------------------

           Milan Jagnjić

----------------------------


